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RS 2/18 «Namn på den nye fylkeskommunen på Vestlandet – møte med KMD» vart omgjort til PS 28/18: 
«Namn på den nye fylkeskommunen på Vestlandet». 
 
Referatsaker 1 og 3-20/18 vart refererte. 
 
I samband med RS 9/18 «Rassikringsmidlar 2018-2023 - forslag til fordeling av planleggingsrammene» 
spurde Roald Stenseide, Frp, om det kjem sak. 
 
I samband med RS 10/18 «Kostnader og utfordringar ved innføring av setebelter på bussar i Hordaland» 
ønskte Anne-Beth Njærheim, V, at det vert lagt fram oppfølgingssak. 
 
Sigbjørn Framnes, Frp, kommenterte RS 18/18 «Spørsmål om skuleskyss i Sunnhordland». 
 
I samband med RS 17/18 «Svar på spørsmål vedk. nedlegging av klasser for fremmedspråklige ved Bergen 
katedralskole» spurde Aud Karin Oen, SV, om tilbodet ved Bergen katedralskole er i tråd med regelverket. 
Fylkesdirektør opplæring svarte. 
 
I samband med RS 5/18 «Partistøttemidlar – rapportering» stilte Tom Sverre Tomren, MDG, spørsmål om 
kriterium og rapporteringskrav. 


